

Title (en)

Water injection device for a steam iron and steam iron provided with such a device.

Title (de)

Wassereinspritzvorrichtung für Dampfbügeleisen mit solch einer Vorrichtung.

Title (fr)

Dispositif d'injection d'eau pour fer à repasser à vapeur, et fer à repasser à vapeur comportant un tel dispositif.

Publication

EP 0433146 A1 19910619 (FR)

Application

EP 90403491 A 19901207

Priority

FR 8916468 A 19891213

Abstract (en)

A key (10) is axially displaceable within a receptacle (9) between two positions, namely a closing position and a position for injecting water into the evaporation chamber (3). The key (10) interacts with a movable body (19) located under a shoulder (14) of the key (10) during operation. The device comprises means (20) intended for coming into engagement with complementary means (23a, 24a) of the movable body (19), in order to retain the latter and the key (10) in the injection position, and means (20) for releasing the movable body (19) and allowing it to return together with the key (10) into the position of rest. The key (10) projects relative to the outer surface of the smoothing iron (1) and is mounted removably in relation to the movable body (19) and to the receptacle (9). The invention is used especially to make it possible to remove the key in order to descale it. <IMAGE>

Abstract (fr)

Un boisseau (10) est déplaçable axialement à l'intérieur d'un logement (9), entre deux positions respectivement de fermeture et d'injection d'eau dans la chambre de vaporisation (3). Le boisseau (10) coopère avec un corps mobile (19) situé en dessous d'un épaulement (14) du boisseau (10). Le dispositif comporte des moyens (20) destinés à venir en prise avec des moyens complémentaires (23a, 24a) du corps mobile (19) pour retenir celui-ci et le boisseau (10) dans la position d'injection, et des moyens (20) pour libérer le corps mobile (19) et lui permettre de revenir avec le boisseau (10) dans la position de repos. Le boisseau (10) fait saillie par rapport à la surface extérieure du fer à repasser (1) et est monté de manière amovible par rapport au corps mobile (19) et au logement (9). Utilisation notamment pour permettre de retirer le boisseau afin de le détartrer. <IMAGE>

IPC 1-7

D06F 75/18

IPC 8 full level

D06F 75/18 (2006.01)

CPC (source: EP)

D06F 75/18 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 3403464 A 19681001 - MARTENS VINCENT A
- [A] FR 2103102 A5 19720407 - MATSUSHITA ELECTRIC IND CO LTD
- [A] US 2353426 A 19440711 - MORTON ELDRED O
- [A] DE 1460975 A1 19690220 - HOOVER LTD
- [A] EP 0184496 A1 19860611 - SEB SA [FR]

Cited by

FR2852028A1; WO2004081275A3

Designated contracting state (EPC)

DE ES

DOCDB simple family (publication)

EP 0433146 A1 19910619; FR 2655667 A1 19910614; FR 2655667 B1 19920221

DOCDB simple family (application)

EP 90403491 A 19901207; FR 8916468 A 19891213